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Protokoll
fört vid styrelsemöte 2025-06-26

Närvarande: 

1. Mötet öppnades och dagordningen fastställdes.

2. Ekonomin är god.

3. Protokoll från föregående (konstituerande) möte godkändes och ska in på 
hemsidan.

4. Vi försöker få till ett staket intill järnvägen men än så länge är läget oförändrat. 

5. Brandstationens balkong: ritningar för en ny balkong finns och även planer på att 
den ska göras vid vid tillfälle framöver.

6. Trafiken går fortsatt för fort genom byn. Vi får ingen hastighetskamera via 
kommunen utan de hänvisar till trafikverket. 

7. Info från skolan: Ny lärare i mellanstadiet. Många behöriga lärare hade sökt 
tjänsten. Ny lekställning uppsatt på förskolans gård. Förskolans verksamhet 
flyttar till barackerna. 

8. Städningen vid sjömellet fungerar. Om man under städveckan köper 
toalettpapper och ställer på toaletten går det bra att lämna kvitto till styrelsen för 
att få ersättning för det.

9. Takläcka stoppar brottarklubben för vidare utveckling av gymmet. Vi pratar med 
brottarföreningen om lagerföring av byalagets saker mot ersättning. 

10. Väntar på svar angående att hyra kiosken vid fotbollsplanen för att kunna 
använda som bland annat förvaring av bollar eller vid servering vid valborg. 

11. Övriga frågor – önskemål om tipsrunda. Diskussion om en eventuell 
Ballingslövsdag/fest. 

12. Nästa möte blir torsdagen den 7 augusti kl 19.

13. Mötet avslutades.
Caroline knappade texten.


